
Entrevista de l’hort del Thos:  Miguel Àngel del Campo                         
 
 
1-Saps d’on va sorgir la idea de fer un hort ecològic?  
      
   La veritat es que no.  
 
2-Per què vas decidir participar en l’hort ecològic?  
    
    Perquè feia anys que em feia il·lusió aprendre horticultura.  
 
3-Tens coneixements sobre el tractament del terreny?  
  
   Ara una mica més però no maça, encara segueixo aprenent.  
 
4-Has aprés noves tècniques per el manteniment de l’hort?  
  
   Sí, sí!!  Abans no en sabia res.   
 
5-Creus que el mecanisme de reg es l’adequat?  
  
 Sí, el gota a gota és eficaç perquè estalvia aigua i optimitza el recurs.  
 
6-Tens jardí a casa teva? T’agrada fer-te càrrec del manteniment de les plantes?  
 
    Sí que en tinc un petit, i la veritat és que no les cuido molt.  
 
7-Estàs al corrent de noticies sobre el medi ambient?  
 
    Bastant.  
 
8-Ets conscient de ho important que és mantenir el medi ambient?  
 
   Sí, cada vegada més. Abans era una cosa escèptica. Ara no tinc cap dubtes respecte 

aquesta necessitat.    
 
9-Creus que reciclar i separar bé els residus és un bé per el medi ambient en 

general?  
 
   Sense cap dubte, encara que a vegades és fa pesat.  
 
10-Creus que el treball de l’hort podria ser un mètode d’ajuda per aquells alumnes 

més problemàtics?   
    

     No estic segur de que sigui eficaç, i menys quan tenen una ferramenta en la mà i no 
saps ven bé cap a on donaran el cop.    


